
Zgled člana ZK naj bo vodilo
Z današnjo konferenco zak-

Ijučujemo pregled delovanja
občinske organizacije Zveze
komunistov Ljubljana Center
v preteklem obdobju, je uvo-
doma dejal Brane Bertoncelj,
sekretar predsedstva OK
ZKS.

Vrsta aktivnosti, ki jih ime-
nujemo priprava na volitve, je
bila pomemben preizkus
učinkovitosti subjektivnih sil
pa tudi kazalnik razpoloženja
in pripravljenosti širših mno-
žic za naš družbeni in gospo-

darski razvoj. V pripravah na
volitve smo zaradi zaostrenih
razmer zadržano oceiyevali
pripravljenost delovnih ljudi
in občanov do nalog in zadol-
žitev v delegatskem sistemu.
Vendar pa lahko sedaj, ko je
za nami vrsta opravljenih na-
log, ugotovimo, da so se de-
lovni ljudje in občani priprav-
ljeni aktivno vključiti y razre-
ševanje vrst&družbenih vpra-
šanj. V te aktivnosti je bilo
vkjjučenih tudi bistveno več
članov zveze komunistov kot
v preteklosti.

Brane BertonceU se je pose-
bej zadržal na vprašanju od-
nosa do mladih in poudaril,
da ne moremo biti zadovojjni
z našim konkretnim delom
med mlado generactfo. Vpra-
šanje mladih obravnavamo
marsikdaj ločeno od našega
vsakdaiyega dela in ravnanja.

Potem ko je podrobno oce-
nil razmeroma ugodne rezul-
tate na področju gospodar-
skih gibanj v naši občini, se je
zadržal tudi na nekaterih sla-
bostih, ki so vidne zlasti ph
tistih organizacijah, ki poslu-
jejo na meji rentabilnosti. V
zadnjem obdobju so bili v ob-
čini trije izsijjeni sestanki, je
dejal. Oceryiyemo d so bili te-

mejjni vzroki za to neustrezni
osebni dohodki, slabi medse-
bojni odnosi pa tudi površna
informiranost delavcev o do-
seženih rezultatih gospodar-
jenja.

Inovacjjska dejavnost ni
dovojj razvita v združenem
delu naše občine. V zaostre-
nih pogojih gospodaijenja
predstavjja zlasti ta dejavnost
najmočnejši prispevek delav-
cev k povečanju produktivno-
sti in kakovosti proizvodov in
storitev.

V naši občini je pomembno
in hkrati zahtevno vprašanje
urejanja in oblikovanja pro-
stora. Na podlagi strokovne
ocene se moramo fčim prej
opredeliti, kaj bomo v stari
Ljubljani ohranjali in na kate-
rih področjih občine bomo in-
tenzivneje gradili. Zlasti sta-
novanjska gradrya je še pose-
bej pomembna za nadaljnji
razvoj naše občine.

Razvoj družbenih dejavno-
sti je eden od pomembnih vi-
dikov celotnega družbeno-
ekonomskega razvoja občine.
Večletno linearno omejevarye
sredstev za funkcioniraiye in
razvoj družbenih dejavnosti
je preprečevalo delovanje
ekonomskih zakonitosti in
oviralo njihov razvoj. Komu-
nisti smo se zavzemali za do-
sledno samoupravno odloča-
i\je na tem področju, kajti
brez tega ostaja le administra-
tivna oblika pridobivanja
sredstev. Planiranje skupnih
potreb je doslej premalo te-
meljilo na dejanskih potrebah
in možnostih delovnih ljudi in
občanov. Marsikje so ga poj-
movali kot vsijjeno obvez-
nost. Ob tem, ko se delovni
Jjudje in občani zavedajo, da
za te dejavnosti ne namenja-

mo preveč sredstev, pa zahte-
vajo, da ta sredstva ustrezno
uporabljajo in jih dejansko
namenjajo za prednostne na-
loge. Zavedamo se, da delavci
v družbenih dejavnostih nosi-
jo velik del bremena stabiliza-
cije, zaostajanje osebnih do-
hodkov je že zaskrbtfujoče in
v nekaterih sredinah poteka
delo normalno samo zaradi
družbenopolitične zavesti in
poklicne morale. Na izjemno
kakovost njihovega dela že
med drugim tudi podatek, da
na tem področju ni izgubašev.

Potem ko je podrobno ana-
liziral razmere na posameznih
področjih družbenih dejavno-
sti, kot so usmeijeno izobra-
ževanje, zdravstvo, raziskova-
nje, kultura in socialna politi-
ka, je Brane Bertoncelj skle-
nil ta del poročila z ugotovi-
tvyo s socialnega področja, ko
je govoril o upokojencih. Ko-
munisti ne moremo pristajati
na to, da je delavec po polni
delovni in starostni dobi odvi-
sen od socialne pomoči.

Med razpravami o predlogu
skJepov 13. seje CK ZKJ je
bilo veliko govora o liku ko-
munista in ohranjanju moral-
nih vrednot in uveljavljaryu
odgovornosti na vseh ravneh.
Clan zveze komunistov mora
biti s svojim zgledom in rav-
nanjem nosilec nadaljnjega
razvoja sistema socialistične-
ga samoupravljanja. Poudari-
li smo vrednote, ki jih mora
imeti vsak komunist, res pa
je, da nismo bili vedno dovolj
kritični in smo dovojjevali, da
so prišli v zvezo komunistov
tudi člani, ki v njo po svojem
prepričanju in ravnanju ne so-
dyo. Sprejemanje novih čla-
nov mora biti rezultat načrtne
kadrovske politike. Načrtno
delo že kaže prve plodove, saj
je prvič po letu 1980 zaustav-
Ijeno zmai\jševaiye števila no-
vo sprejetih članov.

Na področju obrambnih in
samozaščitnih priprav smo
usmerili težišče naše dejavno-
sti k nadaljnjemu podružblja-
iyu obrambnih in samozaščit-
nih priprav ter k uveljavljaiyu
delovnih Jjudi in občanov ta-
ko kot nosilcev nalog kot tudi
ustvaijalnih subjektov.

Razmere, v katerih živiino,
teijajo od zveze komunistov,
da sama analizira in kritično
ocenjuje svoje delo. Uspešni
bomo, če se bodo naša razmi-
šljanja prelila v prakso s kon-
kretnim delom med delovni-
mi {judmi in občani, je sklenil
svoja izvajanja Brane Berton-
celj.


